
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 216
Vil ministeren redegøre for sagsgangen i forbindelse med fremsendelsen af
henvendelsen til EU-Kommissionen i teleoplysningssagen, idet bemærkes, at
ministeren i sit svar til udvalget den 17. januar 2014 (SAU, alm. del - spm.
148) oplyser, at henvendelsen er sendt til EU-Kommissionen den 6. novem-
ber 2013, men samtidig har oplyst til udvalget den 25. november 2013 (SAU,
alm. del – spm. 37), at ”på nuværende tidspunkt er Juridisk Specialudvalg ind-
draget i arbejdet. (…) Der er i Juridisk Specialudvalg opnået enighed om hen-
vendelsen til EU-Kommissionen, og den vil blive fremsendt snarest muligt.”?
Vil ministeren tilsende udvalget en kopi af henvendelsen til EU-Kommissionen
– eventuelt i fortrolig form?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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